
Jegyzőkönyv

amely készült  2012. március  8.  napján 17 óra 30 perckor  Herceghalom Község Önkormányzat 
Képviselő-testülete  Pénzügyi  és  Településfejlesztési  Bizottságának  a  Községháza  hivatalos 
helyiségében megtartott nyilvános ülésén.

Jelen vannak: jelenléti ív szerint.

Erdei László a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke 17 óra 30 perckor megnyitotta az 
ülést. Köszöntötte a bizottsági tagokat, a képviselőket és a megjelent vendégeket. Megállapította, 
hogy  a  bizottság  4  tagja  jelen  van,  tehát  az  ülés  határozatképes. Végezetül  indítványozta  a 
meghívóban szereplő napirend kibővítést a Humán és Környezetvédelmi Bizottság ülésén javasolt – 
a  Herceghalom  Kultúrájáért  Közhasznú  Egyesület  2012.  évi  működési  költség-  és 
programpályázatában  szereplő  támogatási  összeg  módosítására  irányuló  -  előterjesztés 
megvitatásával.

A bizottság  a  módosított  napirendet  4  igen  szavazattal,  nem  szavazat  és  tartózkodás  nélkül 
elfogadta.

Napirend:
1.) Új honlap készítése az Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár részére

Előadó: Erdősi László polgármester

2) Május 1. megünneplésének előkészítése
Előadó: Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke és

  Izsák Irén közművelődési koordinátor

3) Gyermeknap előkészítése
Előadó: Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke és

  Izsák Irén közművelődési koordinátor

4) Az Önkormányzat 2012. évi Közbeszerzési Tervének megvitatása és elfogadása
Előadó: Erdősi László polgármester

5) Patak utca felújítási munkálataival kapcsolatos közbeszerzési eljárás lebonyolítása
Előadó: Erdősi László polgármester 

6) Óvoda új bejáratának kialakítása, valamint a Zsámbéki út szegélyköveinek kiegészítése a 
Gesztenyés út és Kozáromi út közötti szakaszon
Előadó: Erdősi László polgármester

7.) Herceghalom  Kultúrájáért  Közhasznú  Egyesület  2012.  évi  működési  költség-  és  
programpályázata
 Előadó: Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke

8.)  Egyebek
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1.)  Új honlap készítése az Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár részére  
(Az előterjesztés a meghívóval együtt kiküldésre került.)

Erdősi  László  polgármester a  napirend  kapcsán  elmondta,  hogy  az  Általános  Iskola  jelenlegi 
honlapja a rendszer átállása miatt megszűnik. Az Önkormányzat új honlapját elkészítő Localinfo 
Kft. ajánlatot tett az intézmény honlapjának elkészítésére. Az intézmény új honlapjának elkészítését 
bruttó 40 000,-Ft,  üzemeltetését pedig havi  bruttó 5 000,-Ft összegért  vállalná.  Tekintettel  arra, 
hogy az intézmény korábban is rendelkezett honlappal, annak megszűnése visszalépést jelentene az 
intézmény kommunikációjában. Ezek után átadta a szót jelenlévőknek.

Hunya Krisztina képviselő megkérdezte, hogy a település új honlapjának pályázati kiírásában miért 
nem gondoltunk erre. Kellő körültekintéssel ez az extra költség elkerülhető lett volna.

Varga-Tóth  Csaba  intézményvezető  válaszul  elmondta,  hogy  nem  akartak  új  honlapot,  az 
intézmény  jelenlegi  honlapját  is  megfelelőnek  tartják.  Az  Önkormányzat  új  honlapjának 
elkészítésével azonban változott a tárhelyszolgáltató személye, ezért a mostani honlap a jelenlegi 
formában  tovább  nem  üzemeltethető,  ezért  van  szükség  az  új  honlap  elkészítésére.  Végezetül 
hangsúlyozta,  hogy  ha  visszalépést  jelentene  az  intézményi  kommunikációban  a  honlap 
megszűnése.

dr. Mosolygó Sára bizottsági tag, képviselő felhívta a figyelmet arra, hogy a könyvtárnak önálló 
honlapja van, amelyet a könyvtáros maga készített.

Varga-Tóth Csaba intézményvezető reagálva elmondottakra megjegyezte, hogy a könyvtár honlapja 
a célnak megfelel, azt nem kívánják az iskolai honlaphoz integrálni.

Makay István bizottsági tag megérkezett.

Erdei  László,  a  Pénzügyi  és  Településfejlesztési  Bizottság  elnöke szavazásra  bocsátotta  az 
előterjesztést. A bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozati 
javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé:                                         

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
 ……../2012..( III.13.)számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
az Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár honlapjának 

elkészítésére bruttó 40 000,-Ft,
működtetésére pedig havi bruttó 5 000,-Ft összeget biztosít

a 2012. évi költségvetés általános tartalékkerete terhére.
Felelős: Erdősi László polgármester,

Határidő: azonnal.

2) Május 1. megünneplésének előkészítése
Az előterjesztés a Humán és Környezetvédelmi Bizottság ülése előtt kiküldésre került.)

Makay  István  bizottsági  tag,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elnöke  ismertette  az 
előterjesztést és a Humán és Környezetvédelmi Bizottság ülésén elhangzott véleményeket.

Csizmadia Zsuzsanna alpolgármester megérkezett.
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Erdei  László,  a  Pénzügyi  és  Településfejlesztési  Bizottság  elnöke a  főzőprogramra  tervezett 
összeget nem tartja elégségesnek.

Izsák  Irén  bizottsági  tag,  képviselő a  rendezvény  főzőprogramja  kapcsán  javasolta,  hogy  az 
ételosztás  lebonyolításához  készítsenek  étkezési  jegyet.  (Egy  mintát  bemutatott  az  ülés 
résztvevőinek.)  Javasolta,  hogy az  étkezési  jegyeket  valamilyen  jelképes  összegért  értékesítsék. 
Javasolta továbbá, hogy a jegyek értékesítését ne a főzéssel foglalkozó személyek végezzék.

Hunya Krisztina képviselő szerint kb. 300,-Ft/adag összeggel kellene számolni, amely összesen 180 
ezer forintot jelentene a program költségvetésében.

dr.  Mosolygó  Sára  bizottsági  tag,  képviselő  a  főzőprogram  megvalósítására  200  ezer  forint 
keretösszeget javasolt. Javasolta továbbá, hogy egy adag ételért 100,-Ft-ért árusítsanak.

Dr.  Szmodis  Jenő  jegyző  az  ételárusítással  kapcsolatban  elmondta,  hogy  a  Pénzügyi  Csoport 
véleményét is kikéri a kérdésben. Előfordulhat, hogy a pénzügyi szabályozók szigorúsága miatt az 
étkezési jegyek árusítását ajánlatosabb lehet a civilszervezetekre bízni azzal a kikötéssel, hogy hogy 
a beszedett összeget megtarthatják, de azt a következő évben hasonló célra kell fordítaniuk.

Izsák Irén bizottsági tag, képviselő  úgy vélte, ha a civilszervezetek adományként kapják meg az 
étkezési jegyek ellenértékét, akkor az Önkormányzat nem kötheti ki azt, hogy mire fordítsák.

Dr. Szmodis Jenő jegyző felvilágosítást adott arról, hogy ebben az esetben egy egyszerű polgári jogi 
szerződéses jogviszonyról van szó, amelyben az Önkormányzat a természetben juttatott dologért a 
civilszervezetek által beszedett ellenérték felhasználásában megállapodhat.

Erdei  László,  a  Pénzügyi  és  Településfejlesztési  Bizottság  elnöke javasolta  a  civilszervezetek 
összehívását a kérdés megvitatására. Amennyiben a civilszervezetek az elhangzott feltételeket nem 
fogadják el, akkor javasolja, hogy az idén a régi gyakorlat szerint valósuljon meg a főzés és az 
ételosztás.  A következő  évben  pedig  ki  kell  alakítani  az  Önkormányzat  számára  is  megfelelő 
gyakorlatot. Egyetértve Hunya Krisztina képviselő javaslatával támogatja a főzés alapanyagainak 
beszerzésére  fordítható  összeg  180  ezer  forintra,  a  program teljes  költségének  pedig  240  ezer 
forintra történő felemelését. Végezetül szavazásra bocsátotta a módosított előterjesztést.

A bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot 
terjeszti a Képviselő-testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
....../2012. (III.13.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a 2012. évi majális rendezvényre 240.000,-Ft költségkeretet hagy jóvá.

A költségkeret a 2012. évi költségvetésben rendelkezésre áll.
Felelős: Izsák Irén közművelődési koordinátor,

Pénzügyi Csoport.
     Határidő: 2012. május 1.
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3)   Gyermeknap előkészítése  
Az előterjesztés a Humán és Környezetvédelmi Bizottság ülése előtt kiküldésre került.)

Makay István bizottsági tag, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke  elmondta, hogy a 
gyermeknap  tervezett  időpontja  2012. május 27.,  Pünkösd  vasárnapja.  Tervezett  helyszín  a 
Sportpálya, a KEK és környéke, esőhelyszínként pedig a Tornacsarnok és a KEK került kijelölésre. 
A költségvetésben 800.000 Ft kerül tervezésre az egész napos rendezvény  lebonyolítására. Az 
előzetes árajánlatok alapján a program költségei nem haladják meg a tervezett összeget.

A bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot 
terjeszti a Képviselő-testület elé elfogadásra:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
....../2012. (III.13.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a 2012. évi gyermeknap programtervezetét a melléklettel megegyezően elfogadja.

A rendezvényre 800.000,-Ft költségkeretet hagy jóvá, amely
 a 2012. évi költségvetésben rendelkezésre áll.

  Felelős: Izsák Irén közművelődési koordinátor,
Pénzügyi Csoport.

    Határidő: 2012. május 27.

4)Az Önkormányzat 2012. évi Közbeszerzési Tervének megvitatása és elfogadása
(Az előterjesztés a meghívóval együtt kiküldésre került.)

Erdősi László polgármester elmondta, hogy a közpénzek ésszerű felhasználása átláthatóságának és 
ellenőrizhetőségének megteremtése érdelében az Önkormányzatoknak a költségvetési év elején - 
legkésőbb április  15-ig  -  éves  összesített  közbeszerzési  tervet  kötelesek  készíteni  az  adott  évre 
tervezett  közbeszerzéseikről.  A közbeszerzési  terv  nyilvános,  ezért  azt  esetleges  módosításaival 
együtt az Önkormányzat saját honlapján köteles közzé tenni. 

Hunya Krisztina képviselő  megkérdezte,  hogy milyen értékhatár  felett  szükséges  közbeszerzési 
pályázat kiírása.

Dr. Szmodis Jenő jegyző elmondta, hogy az értékhatár beszerzett szolgáltatás tárgyától függ. 

Pál  Gábor  műszaki  előadó elmondta,  hogy  az  építési,-  beruházási  közbeszerzések  estén  az 
értékhatár 15 millió forint.

A bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot 
terjeszti a Képviselő-testület elé elfogadásra:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
 ……../2012..( III.13.)számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
Herceghalom Község Önkormányzat 2012. évi Közbeszerzési Tervét elfogadja.

- a melléklettel megegyezően -
Felelős: Erdősi László polgármester és Dr. Szmodis Jenő jegyző.

Határidő: azonnal.
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5/A.   Patak utca felújítási munkálataival kapcsolatos közbeszerzési eljárás lebonyolítása  
(Az előterjesztés a meghívóval együtt kiküldésre került.)

Pál  Gábor  műszaki  előadó  a  napirend  kapcsán  elmondta,  hogy  a  közbeszerzési  eljárás 
lebonyolítására  árajánlatot  benyújtó  három  cég  közül  kettővel  korábban  már  szerződéses 
kapcsolatban állt az Önkormányzat. Az elmúlt években az óvodabővítés közbeszerzési eljárásának 
lebonyolítását a Prezent Arone's Kft., míg a településközpontét Csíky és Társa Beruházás-szervező 
Kkt.  végezte.  Jelen  esetben  a benyújtott  ajánlatok  alapján  javasolja,  hogy  a  Patak  utca 
burkolatfelújítási  munkálataira  vonatkozó,  teljes  körű  közbeszerzési  eljárás  lebonyolításával  a 
Prezent Arone's Kft.-t bízza meg a Képviselő-testület.

Hunya  Krisztina  képviselő  megkérdezte,  hogy  elégedettek  voltunk-e  a  javasolt  cég  korábbi 
tevékenységével.

Pál Gábor műszaki előadó: igen. Elmondta továbbá, hogy a javasolt cég az elmúlt évi ajánlatához 
képest is olcsóbban dolgozik. Tájékoztatta ugyanakkor a bizottságot, hogy a pályázó cég nem csak 
az  Önkormányzat  által,  a  közbeszerzés  lebonyolításáért  fizetett  díjazásban  részesül,  hanem  az 
értékesített tervdokumentációkból származó bevételek is a társaságot illetik.

A bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot 
terjeszti a Képviselő-testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testülete
 ..../2012.(III.13.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
 a Patak utca burkolatfelújítási munkálataira vonatkozó,

 teljes körű közbeszerzési eljárás lebonyolításával 
a PREZENT ARONE'S Kft.-t (1033 Budapest, Harrer Pál u. 14. 10/55 sz.)

bízza meg 180.000,-Ft értékben ( társaság alanyi ÁFA mentes), 
amely a 2012. évi költségvetés terhére kerül kifizetésre.

Felelős: Erdősi László polgármester.
Határidő: folyamatos.

B.  ) Közbeszerzési Bíráló Bizottság tagjainak kijelölése  

Erdei László, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke megkérdezte Dr. Szmodis Jenő 
jegyzőt, hogy jelölti mivoltára tekintettel tartózkodnia kell-e a szavazásnál.

Dr. Szmodis Jenő jegyző: nem szükséges.

Hunya Krisztina képviselő megkérdezte, hogy pontosan mi is a Közbeszerzési Bíráló Bizottság 
tagjainak feladatköre.

Pál  Gábor  műszaki  előadó  elmondta,  hogy  az  Önkormányzat  által,  a  közbeszerzési  eljárás 
lebonyolításával megbízott társaság bontja fel és értékeli a beérkezett pályázatokat. A pályázatokat 
– a megfelelő értékelésekkel együtt - megküldik a Közbeszerzési Bíráló Bizottságnak. A Bizottság 
tulajdonképpen  ezek  alapján  az  értékelések  alapján  tesz  javaslatot  a  képviselő-testület  felé.  A 
Közbeszerzési Bíráló Bizottság javaslatának nincs kötőereje a Képviselő-testület döntésére. 
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dr. Mosolygó Sára bizottsági tag, képviselő megkérdezte, hogy a bizottság kizárólag a Képviselő-
testület  tagjaiból  állhat-e.  Amennyiben  mód  van  rá,  javasolja  Vas  Károly  külső  bizottsági  tag 
delegálását a Bizottságba.

Erdei László, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke szavazásra bocsátotta Vas Károly 
jelölését a Közbeszerzési Bíráló Bizottság tagjai közé. A bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat 
és tartózkodás nélkül támogatta Vas Károly jelölését a Közbeszerzési Bíráló Bizottság tagjai közé.

Dr. Szmodis Jenő jegyző figyelmeztetett arra, hogy így a Bizottság létszáma párosra bővült, ezért 
esetlegesen  szavazategyenlőség  állhat  elő.  Ennek  kiküszöbölésére  javasolta  egy  újabb  tag 
Bizottságba történő megválasztását.

Makay  István  bizottsági  tag,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elnöke  javasolta  a 
Közbeszerzési  Bíráló  Bizottság  tagjának Nemesné Zöld Magdolna  megválasztását. Megkérdezte, 
hogy elfogadja-e a jelölést.

Nemesné Zöld Magdolna elfogadta a jelölést.

Erdei László, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke szavazásra bocsátotta Nemesné 
Zöld  Magdolna  jelölését  a  Közbeszerzési  Bíráló  Bizottság  tagjai  közé.  A  bizottság  4  igen 
szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett elfogadta Nemesné Zöld Magdolna jelölését.
Ezek után a bizottság a határozati javaslatról szavazott. A bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat 
és tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
  ..../2012.(III.13.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
a Közbeszerzési Bíráló Bizottság tagjának Erdősi László polgármestert, 
Csizmadi Zsuzsanna alpolgármestert és Erdei László bizottsági elnököt,
továbbá Nemesné Zöld Magdolna és Vas Károly külső bizottsági tagokat

jelöli ki.
Felelős: Erdősi László polgármester.

Határidő: folyamatos.

6)  Óvoda  új  bejáratának  kialakítása,  valamint  a  Zsámbéki  út  szegélyköveinek  kiegészítése  a   
Gesztenyés út és Kozáromi út közötti szakaszon
(Az előterjesztés a meghívóval együtt kiküldésre került.)

Erdősi László polgármester elmondta,  hogy az óvoda parkolójának biztonságosabb és gyorsabb 
megközelíthetősége céljából javasolt egy újabb gépkocsi kijárat kiépítése. Az új kijárat megépítése 
után a jelenlegi bejáraton gépkocsival csak behajtani, az új kijáraton pedig csak kihajtani lehetne. 
Ezen  megoldással  remélhetőleg  biztonságosabbá  és  gyorsabbá  válik  az  óvoda  parkolójának 
forgalma. Ezek után átadta a szót Pál Gábor műszaki előadónak.

Pál  Gábor  műszaki  előadó  elmondta,  hogy  az  Önkormányzat  önerő  és  a  helyi  vállalkozók 
bevonásával  a  feladatok egy részét  meg tudja megvalósítani,  például  az óvodánál  új  kapujának 
elkészítését és felszerelését, az új kijáratnál a vasrács elhelyezését, a szükséges közlekedési táblák 
felszerelését és a kitermelt föld elszállítását és elhelyezését lerakódíj nélkül. Egyúttal megoldható a 
Zsámbék úton a szegélykő melletti padka rendezése is oly módon, hogy az óvodánál kitermelt föld 
itt  lerakásra és füvesítésre kerül.  Ennek várható költsége kb.  300.000,-Ft.  Külső segítséget  kell 
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igénybe  vennünk  az  óvodánál  az  úthoz  szükséges  tükör  elkészítéséhez,  az  alapépítéshez,  a 
szegélykő  és  a  viacolor  lerakásához.  Külső  segítség  kell  továbbá  a Zsámbéki  útnál  a  kiemelt 
szegélykőlerakáshoz a szükséges földmunkával együtt.

Nemesné Zöld Magdolna  külső bizottsági tag megjegyezte, hogy az árajánlatban szereplő egyes 
összegek nem egyeznek az előterjesztésben szereplő összegekkel.

Pál Gábor műszaki előadó elmondta, hogy egyes ajánlattevők nem a kért 78 folyóméter szegély 
kiépítésére  adtak  ajánlatot,  hanem az  általuk  vélelmezett  szükséges  munkák  elvégzésére.  Ezért 
ezeket  az  ajánlatokat  az  előterjesztésben  „visszaszámolta”  az  ajánlatkérésben  szereplő 
mennyiségekre.  Ezáltal  az  előterjesztésben  szereplő  egyes  ajánlatok  összehasonlíthatóvá  váltak, 
tekintettel  arra,  hogy  valamennyi  ajánlattevő  ára  az  ajánlatkérésben  szereplő  mennyiségekre 
vonatkozik.

Hunya  Krisztina  képviselő túl  magasnak  tartja  az  elfogadásra  javasolt  ajánlatban  szereplő, 
szegélykő lerakására vonatkozó árat.

Pál Gábor műszaki előadó elmondta, hogy az ár anyagárral együtt értendő. A hallottak ismeretében 
Hunya Krisztina már elfogadhatónak tartotta az ajánlatban szereplő árat. 

Ezek után Erdei László, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke szavazásra bocsátotta 
az  előterjesztést.  A bizottság  5  igen  szavazattal,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi 
határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testülete
  ..../2012.(III.15.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
 az óvoda új kijáratának megépítésével és a 

Zsámbéki úton  78 fm kiemelt szegélykő építési munkálatainak
elvégzésével az Extreme-Park Kft -t (2800 Tatabánya, Erdész u. D épület)

bízza meg bruttó 2.189.752,-Ft értékben, 
mely összeg a 2012. évi költségvetés terhére kerül kifizetésre.

A tovább az egyéb munkálatok elvégzésére
bruttó 300.000,-Ft összeget biztosít 

2012. évi általános tartalékkeret terhére.
Felelős: Erdősi László polgármester.

Határidő: folyamatos.

Izsák Irén bizottsági tag, képviselő az útépítés témájához kapcsolódóan megkérdezte, hogy kinek a 
tulajdonában,  illetve  kezelésében  van  a  Gesztenyés  út  folytatásában  levő,  az  1-es  főúton  túli, 
Biatorbágy felé vezető útszakasz. Elmondta, hogy az említett útszakasz nagyon rossz állapotban 
van, rendkívül balesetveszélyes.

A kérdésre  válaszolva  Pál  Gábor  műszaki  előadó  elmondta,  hogy  tulajdoni  lap  szerint  az  út 
önkormányzati tulajdonban van, de a Közútkezelő Zrt. kezelésében. Azt javasolja, hogy a következő 
kátyúzás elvégeztetésekor ez az útszakasz is kerüljön be a tervezett javítások közé.

Dr.  Szmodis  Jenő  jegyző javasolta,  hogy  Pál  Gábor  kérjen  árajánlatot  az  említett  útszakasz 
javítására.
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Izsák Irén bizottsági tag, képviselő a témánál maradva megemlítette, hogy rendkívül veszélyes a 
vasútállomáshoz vezető, az 1-es főúton történő átkelés is.

Pál Gábor műszaki előadó  elmondta, hogy az 1-es úton történő bármilyen műtárgy kialakítása a 
Közútkezelő  Zrt.  hatáskörébe  tartozik.  Műszaki  előírások  szerint  megfelelő  közvilágítás  és 
gyalogátkelő  felfestése  szükséges  az  átjáró  kialakításához,  amelyet  csak  a  Közútkezelő  Zrt. 
végezhet el. Ezeket a munkálatokat a Közútkezelő Zrt. viszont természetesen csak térítés ellenében 
végzi  el.  Ígéretet  tett  arra,  hogy  a  probléma  megoldása  érdekében  felveszi  a  kapcsolatot  a 
Közútkezelő Zrt.-vel.

7.)Herceghalom  Kultúrájáért  Közhasznú  Egyesület  2012.  évi  működési  költség-  és  
programpályázata

 (A módosított határozati javaslat az ülésen kiosztásra került.)

 Erdei László, a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke elmondta, a programtámogatás 
pályázatok  elbírálása  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  ülésén  megtörtént.  2011. 
novemberében,  a  költségvetési  koncepció  készítésénél  a  civil  szervezet  a  2012.  évi  tervezett 
programtámogatási  költségvetési  igényét  185.000,-Ft-ban  jelölte  meg,  azonban  265.000,-Ft 
támogatásra pályázott. A működési támogatás iránti igényét az egyesület a koncepcióban 66.800,-Ft-
ban  jelölte  meg,  azonban  csak  64.000,-Ft-ra  pályázott.  Amennyiben  a  Képviselő-testület  teljes 
mértékben  szeretné  támogatni  a  civil  szervezet  programpályázatát,  szükség  további  77.200,-Ft 
támogatási összeg odaítélésére.

Izsák  Irén  képviselő  elmondta,  hogy a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  ülésén  maga  is 
támogatta a támogatási összeg felemelését, ugyanakkor nem hagyhatja figyelmen kívül azt a tényt, 
hogy a civilszervezet egyes rendezvényein nagyon alacsony a látogatottság.

Erdei  László,  a  Pénzügyi  és  Településfejlesztési  Bizottság  elnöke  elmondta,  hogy  véleménye 
szerint  számos értékes programot szervez az érintett civilszervezet, ezért a 2012-es évre még egy 
kis türelmet kér a Képviselő-testülettől. Javasolja ugyanakkor, hogy jövőre, a szervezet 2012. évi 
beszámolójában térjen ki a rendezvények látogatottságára is. 

Erdősi László polgármester is hangsúlyozta, hogy az Önkormányzatnak figyelemmel kell kísérnie 
az általa támogatott programok látogatottságát.

A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozati javaslatot terjeszti a képviselő-testület elé.

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testülete
…  .../2012. (III.13.) számú határozata:  

Herceghalom  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a 
Herceghalom  Kultúrájáért  Közhasznú  Egyesület  programpályázatát 
elfogadja  és  részére  programjainak  támogatására  265.000-Ft,  azaz 
kétszázhatvanötezer forint programtámogatást állapít meg.
A  2012.  évi  költségvetésbe  betervezett  185.000,-Ft-on  felül  az 
igényelt  és  a  ténylegesen  kérelmezett  működési  támogatás  közötti 
különbségből eredő 2.800,-Ft-ot, továbbá 77.200,-Ft plusz támogatást 
biztosít az általános tartalék keret terhére.
Felhívja  a  Támogatott  figyelmét,  hogy  a  programtámogatás 
összegének felhasználásáról legkésőbb 2012. december 31-ig köteles a 

8



Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  felé  elszámolni. 
Elszámolásában  szerepeltetnie  kell  az  egyes  rendezvények 
látogatottságára  vonatkozó  adatokat  is.  Amennyiben  elszámolási 
kötelezettségének nem tesz eleget,  a következő évben  Herceghalom 
Község  Önkormányzata  Képviselő-testületéhez  nem  nyújthat  be 
pályázatot.
Felkéri  a  Pénzügyi  Csoportot,  hogy  a  támogatás  összegének 
(265.000,-Ft) átutalásáról két egyenlő részletben 2012. március 31-ig, 
illetve  augusztus  15-ig  az  Egyesület  számlájára  átutalással 
gondoskodjon.

Határidő: folyamatos
         Felelős: Pénzügyi Csoport

Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke. 

8.)  Egyebek  

Izsák Irén képviselő javasolta, hogy a Május 1-i ünnepi programra keressük meg az elmúlt évben is 
közreműködő péket és szervezzünk kenyérsütést, tekintettel arra, hogy az az elmúlt évben is nagy 
siker aratott.

Erdősi László polgármester elmondta, hogy a kenyér értékesítésének árából a pék tiszteletdíja és a 
szükséges alapanyagok beszerzése finanszírozható.

Makay István bizottsági tag, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke két kérdést vetett fel:
− Megkérdezte, hogy kátyúzásra milyen összeg került betervezésre, tekintettel arra, hogy a 

viacolor  burkolata  szegélye  sok  helyen,  elsősorban  a  forgalomlassító  műtárgyaknál 
megsérült.

− Végezetül a Kápolna felújítás állásáról érdeklődött.

Erdősi  László  polgármester  elmondta,  hogy  a  kátyúzásra  minden  évben  megfelelő  keret  áll 
rendelkezésre. A Kápolna felújítás kapcsán elmondta, hogy az árajánlatok beszerzése folyamatban 
van, ugyanakkor a felújításnak az egyház irányítása alatt kell végbemennie.

Miután több hozzászólás nem hangzott el Erdei László a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság  
elnöke megköszönte a jelenlétet és 19 órakor az ülést bezárta.

Kmf.

      
   Erdei László 

 a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke
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